
HÄSSLEHOLMS BRUKSHUNDKLUBB 
Protokoll styrelsemöte 190821 
Närvarande: Marie Andersson, Tord Hansson, Kerstin Lundquist,  Leif Lundquist, Annette 
Kristensson och Anne Ljung.  
Anmält förhinder: Per Krabbe, Claes Svensson 
 
 
§76 Mötets öppnande 
 Ordförande Marie Andersson hälsade välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§77 Kallelsen 
 Kallelsen godkändes. 
 
§78 Dagordning 
 Dagordningen godkändes. 
 
§79 Föregående mötets protokoll 
 Godkändes och lades till handlingarna. 
 
§80 Kommunen   
 Inget att rapportera. 
   
§81 Inkomna skrivelser 
 HIBAB - Samrådsmöte 25/9 
 SBK Skånedistriktet - Kallelse till distriktsmöte 18/9 
 SBK - Ang. försäkringar 
 SBK - Information om beslut från SBK:s Utskott för prov och tävling 
 SBK Skåne - Inbjudan till HLR-utbildning i Kristianstad 
 Kerstin Lundquist och Annette Kristensson åker. Kerstin anmäler dem 
 
§82 Avsända skrivelser 
 Inga avsända skrivelser.  
 
§83 Rapport kassör 
 Kassa 9.293:-, Bank 330.495:-, Tävling 131.199:-, Hallkontot 357.484:- 
 Totalt: 828.471:-.   
  
§84 Rapport RUK 
 131 st anmälda till utställningen 1/9. 
 
§85  Rapport HUK 
 Höstens kurser är i gång. Ca. 70 st anmälda. Endast Rallylydnadskursen 
 som inte är fulltecknad. 
 
§86 Rapport tävlingskommittén 
 Ingen rapport från tävlingssektorn. De har sitt nästa möte 27/8. 
  



 Vi har 2 st ekipage som ska tävla SM Rapport. Martina och Malin Kaad 
 med Rapp och Anna-Karin Bengtsson och Annika Persson med Pan. 
 Klubben sponsrar med varsin väst och körersättning med 18:50 kr/mil.  
  
§87 Rapport tjänstehund 
 Inget att rapportera 
 
§88 Rapport kök/servering 
 Den eviga frågan: Problem med inhandling av kakor, läsk, mjölk m.m.  
 Vem ska handla?? 
  
§89 Rapport stuga/tomt 
 Grus är beställt till parkeringen. Leif ombesörjer att gräsklipparen blir servad. 
 Gräset ska klippas innan utställningen.  
 
§90 Uthyrning 
 Inget nytt aktuellt. Tidigare beslut 19/10 WelchCorgi klubben. 
 
§91 Beslut/uppföljning  
 JOC har problem med betalning av hyran. Beslutades att de slipper betala hyra 
 för augusti, september och oktober. Därefter erbjuder vi en hyra på  
 500 kr/månad att gälla från den 1 november. Ev. samarbete på städdagarna ska 
 diskuteras. 
 Vi har fått pris på loggor. 1056 kr för 50 st. Därutöver 20 kr per montering. 
 Kostad ca. 41 kr/logga. Beslutades att acceptera detta priset.  
 
§92 Verksamhetsplan 
 Bestämdes att ha medlemsmöte den 11/9 kl. 19.00. Anne sätter upp anslag på 
 klubben och Marie sätter in på Facebook och ber Sara att fixa det på hemsidan. 
 
§93 Övriga frågor 
 7 st har anmält att gå på Carola Krügers begravning den 28/8. Anne beställer  
 blommor från klubben. 
  
§94 Nästa möte 
 Nästa styrelsemöte blir den 7/10 kl. 18.30.  
 
§95 Mötet avslutas. 
 Ordförande tackade och förklarade mötet avslutat. 
 
Vid protokollet:   Justeras: 
 
 
 
Anne Ljung    Marie Andersson 
Sekreterare    Ordförande  


